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  Protokoll 4 2009-06-10 

 

 SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr  4 Plats: Telefon möte Datum: 2009-06-08 Tid: 20,00-20,45 

 
Närvarande:   
Ulf Ekholm, Anders Andersson, Birgitta Jönsson, Karin Petersson, Annelie Carlsson och 
Carina Forsberg  

Frånvarande: Martin Sjunnesson 
 
   

§ 1 Mötets öppnande 

Ulf Ekholm förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 

 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

 

§ 3 Val av justeringsman 

Till justeringsman valdes: Carina Forsberg 

 

 

§ 4 Val av mötes sekreterare  

Till sekreterare valdes: Karin Petersson 

 

§ 5 Föregående protokoll   

 
19/4 Godkändes 

 
14/5 Godkändes 

 

 

§ 6 Verksamhetsplanering 

A Årsmöte: Programmet för årsmötet upplästes och godkändes.  
B Auktion: Djur till auktionen skall vara vaccinerade 60 dagar innan 

auktionsdagen. 

C Riks mönstring Planering fortsätter enligt tidigare beslut. 
D Utställning Styrelsen beslutade att om möjligt genomföra en 

hondjurutställning fredagen den 11 september.  
 

 

§ 7 Kassören 
A Kassa rapport: Kassören berättade att föreningen har en god ekonomi 

B Datum: Brytpunkt 1/7 för lägre avgift på riksbedömningen. 
C Telefonersättning Får kontrollgruppen ska få en telefon ersättning på 500:-/person 

och år. 

 

§ 8 Hemsidan 

Inget kom upp 
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 § 9 Fårkontrollgruppen 

Redogjorde för sitt arbete och att nya riksbedömningsprotokoll har lämnats till förbundet. 
 

 

§ 10 Framtida organisation/avelsråd/får kontrollgruppen etc 

Ulf tog upp med anledning av att föreningen nu har en fårkontrolls grupp som 

står för den teoretiska delen samt riksdomare står för den praktiska 
tillämpningen av framtida avelsvärderings system så föreslog Ulf at avelsrådet 

läggs på is. Detta ställde sig styrelsen bakom. Ulf fick i uppdrag att diskutera 
detta med avelsrådet och presentera resultatet vid årsmötet 

 

§ 11 Övriga frågor 

A Info: Kontakt med förbundet: Ulf har varit i kontakt med Erika på förbundet som är 

ansvarig för förbundets nya avelsvärderings grupp och uttryckt och framfört vår 
förenings oro att kött rasera inte kommer att få användbar avelsvärdering i framtiden. 
Det med andledning av tidigare erfarenheter från liknande satsningar från förbundet. 

Erika informerade om nuvarande upplägget och vi är överrens om att här och nu se 
positivt på nuvarande arbete. 

B Danmark: Vi har fått en inbjudan till auktion i Danmark. 
 

 

§ 12 Kommande styrelsemöten 

Kommer efter årsmötet 

 

 
§ 13 Mötets avslutas 

Ulf tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

  

  

Karin Petersson sekreterare 

 

Ulf Ekholm, ordförande  Carina Forsberg, justerare 

 

 

 

  

  

  

 

    

 

   

 
 

 

 


